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Referat 
 

Bestyrelsesmøde i BK Nord, tirsdag, den 07.11.2023, kl. 17.00 
 

Til stede: Kathrine Borregaard, Keld Kjær, Tommy Andersen, Lotte Nielsen, Ejnar Hobolth,  Bente 
Siggaard Andersen og Vidar Pedersen 

 
Fraværende:  Albert Nielsen 
 
Referent:        Bente Siggaard Andersen   

 Dagsorden  Opfølgning 
Godkendelse af referat  
fra sidste møde. 
 

-  

Status på afholdte 
arrangementer. 

Sølvpoint turnering forløb godt med god stemning. 
Der var en 5 bords række og en 4 bords række. 
Turneringen har akkumuleret et underskud, forholdet 
mellem indtægter og udgifter skal justeres til næste år. 
 

 
 

Kommende 
arrangementer 

Kreds 4, 11.11 kl. 12.30-21 12.11 9.30-18.00 
Leif Molbech TL. Tommy, Vidar, Kathrine og Ejnar hjælper. 
2. Division 18.-19.11  
Der er 8 hold der deltager, TL, Lars Smidt lsm2@bbsyd.dk 
18.11 kl. 12.30-21 19.11 kl. 9.30-18.00. Lotte(lørdag), Bente 
(Lørdag, Tommy (Søndag) Vidar(Lørdag), Kathrine (Søndag) 
Gert V(Søndag). 
 

 

Status på ugentlig 
undervisning 

Der er udarbejdet brochure med tilbud til kursister om 
gratis medlemskab i forårssæson 2024. Brochuren er fælles 
for klubberne. 

 

Status på 
spilledage/aftener 

Torsdag kører pt. med et oversidderpar i B rækken 
Vi håber at der findes et ekstra par så der kan spilles 2 x6 
bords rækker i næste holdturnering. 

 

Uregelmæssigheder i 
forbindelse med af 
holdelse af turneringer 

I forbindelse med udeblivelse torsdag den 2.11 er der 
truffet beslutning om at parret reguleres 40/60, da der ikke 
er udvist ”ond vilje” med drejer sig om en misforståelse 
mellem parret og deres substitutter. 

Der er oprettet en fane ”Appeludvalg” under ”BK Nord”, der 
beskriver proceduren, hvis man ønsker at klage over en TL 
afgørelse. 

 

It Udfordringer Der har været udfordring med vores it, udstyr. IP adressen 
ændrer sig. Dette problem er pt. fikset. Der er drøftet om 
der skal ansættes e eksternt firma. Det afventes om der 
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 Dagsorden  Opfølgning 
kommer mere regelmæssig drift, inden der tages stilling til 
spørgsmålet 

Bridgehuset Det er aftalt at der skal findes en løsning til affaldssortering i 
køkkenet. 
Der er tvivl om Palle Rye, har pudset vinduer i henhold til 
aftale, da klubben ikke har modtaget faktura. 
Det er aftalt at Ejnar får ansvaret for at tømme postkassen. 
Bente aftaler 1 års gennem gang af facaden 
 med Magnus Thomsens eftf. 
Ejnar kontakter kommunen ang. Evt. tilskud til renovering af 
ventilationsanlægget. 

 

Kortlægning og rengøring Det ser du til at opsatte skilte på toiletterne, har en vis 
effekt. 
Der har været udfordring med informationen omkring 
kortlægning til kommende kreds 4 og 2. divisions 
weekender. Bestillere skal være mere akkurate i deres 
bestilling. 

 

Evt.   
Næste møde Fredag den 15.12 kl. 17.00  

. 


